
Στο περιθώριο της συνέντευξης τύπου που διοργάνωσε το Σωματείο Εργαζομένων του
Νοσοκομείου Άγ. Σάββας τη Δευτέρα 11/11/2019, ο πρόεδρός του Κώστας Καταραχιάς κάνει
σύντομη δήλωση στην κάμερα της Παντιέρας:

http://pandiera.gr/%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ad%ce%bd%cf%84%ce%b5%cf%85%ce%be%ce%b7-%cf%84%cf%8d%cf%80%ce%bf%cf%85-%cf%83%cf%89%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%b5%ce%af%ce%bf%cf%85-%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%b1%ce%b6%ce%bf%ce%bc%ce%ad/

